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Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  2012.  október  25-én 
15:00 órai kezdettel megtartott soros nyílt ülésének

Tárgysorozata: 

Jegyzőkönyve: 

Rendelete: 18 

Határozatai: 216-231 
T á r g y s o r o z a t a

Interpellációk, kérdések

Tájékoztató  a  két  ülés  közötti  fontosabb  intézkedésekről  valamint  a  lejárt 
határidejű határozatokról

1.) Tsp. Előterjesztés a 2013. évi költségvetési koncepcióra - I. forduló 
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

 
2.) Tsp. Előterjesztés az Önkormányzatnál 2013.év január 01-től bevezetendő 
kommunális adóról szóló rendelet-tervezetre
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

3.) Tsp. Előterjesztés az állattartás helyi szabályairól szóló 19/2007. (XXII.05.) 
Kt. rendelet hatályon kívül helyezésére és a közigazgatási bírsággal sújtható 
tiltott, közösségellenes magatartásokról  és a  közigazgatási bírság 
kiszabásának szabályairól szóló 10/2012.(V.31.) önkormányzati rendelet 
módosítására
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

4.) Tsp. Előterjesztés a folyamatos működéshez szükséges szerződések 
megkötésére
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

5.) Tsp. Előterjesztés a Mol Nyrt.-vel kötendő szerződés-tervezetre
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

6.) Tsp.  Bursa Hungarica
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester 

7.) Tsp. Előterjesztés Székely Bertalané kemping bérletére vonatkozó ajánlatára
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester
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8.) Tsp. Előterjesztés a téli síkosságmentesítésre beérkezett ajánlatokra
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester 

9.) Tsp. Előterjesztés az aljegyzői álláshelyre kiírandó pályázatra
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

 
10.) Tsp. Előterjesztés  Monorierdő Község Önkormányzat honlapjának 
akadálymentesítésre  
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

11.) Tsp. Előterjesztés a Csicsergő Óvoda intézményvezetői megbízása
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester
    
12.) Tsp. Tájékoztatás a monori járási hivatal kialakításához kapcsolódó 
megállapodásról
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

13.) Tsp. Tájékoztatás egyéb feladatokról   
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

14.) Tsp. Egyebek

Monorierdő, 2012. október 25.

Juhász Sándor 
  polgármester
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JEGYZŐKÖNYV

Készült:  Monorierdő Község Önkormányzat  Képviselő-testületének 2012.  október 
25-én 15:00 órai kezdettel a Önkormányzati Hivatal dísztermében megtartott soros 
nyílt üléséről.

Jelen vannak:  Juhász Sándor polgármester, dr. Páczi Antal alpolgármester,  Borbás 
Elvira,  Dzsupin  Imréné,  dr.  Pácziné  Félix  Anna,  Szente  Béla,  Szalai  Gábor 
képviselők

Távollévő:  ---

Tanácskozási joggal megjelent: Vargáné Vass Éva jegyző

Megjelentek: Sahin-Tóth  Jenőné  pénzügyi  csoportvezető,  Hényel  Krisztiánné 
igazgatási csoportvezető

Juhász Sándor: köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, 
7  képviselő jelen van. 
A jegyzőkönyv  hitelesítésére  javasolja  dr.  Pácziné  Félix  Anna  és  Szalai  Gábor 
képviselőket. A jegyzőkönyv vezetésére felkéri Vargáné Vass Évát.
Ismerteti  a  napirendi  pontokat.  Javasolja,  hogy  6.  Tsp.  -t  „Előterjesztés 
erdőtelepítéssel kapcsolatban beérkezett ajánlatokra” töröljék, mivel csak egy ajánlat 
érkezett be, helyette vegyék fel a „Bursa Hungarica-t”

A Képviselő-testület  a napirendi pontokat  a  módosítással együtt, a jegyzőkönyv-
hitelesítők,  valamint  a  jegyzőkönyvvezető  személyére  tett  javaslatot  7  igen 
szavazattal elfogadja.

Interpellációk:

Szente  Béla:  Tisztelt  képviselő-testület,  amiatt  interpellálok  az  nemcsak  az  én 
észrevételem, hanem a lakosságé is.  Nem akartak aláírást  gyűjteni,  ezért  levélben 
fordultak hozzám. Ismét megjelentek a randalírozó  autósok és ittas egyének, akik 
opcén molesztálásai és újfajta bűzözési formák sokkolják és idegesítik az embereket. 
Azt mondták már nem szólnak a polgárőrségnek és a körzeti megbízottnak sem, mert 
nem bíznak  bennük.  Egy  száguldó  szürke  opeles  nagy  hangon  üvölti,  hogy  neki 
magas rangú rendőri ismerősei vannak, még itt Monoron is. Mi jogon kérik számon, 
hogy ő hogy vezet, mert ő jól vezet, tudja, hogy hol játszanak a gyerekek nem fog 
baleset történni. Ezt én is tanúsíthatom, mert párszor összefutottam vele.  Egy másik 
autós többször ittas is, ráadásul neki polgárőr ismerősei vannak, többször benn ülnek 
közösen az autóba  és látogatják az italüzleteket látogatják közösen. Fel vetődik az is,
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hogy bűncselekményeket fognak megvalósítani a félreeső részeken. Ez biztos, mert a 
lakosok  panaszkodnak,  hogy  nem  ismerik  őket  és  nem  tudják  jelenteni  a 
rendőrségnek sem. Félő, hogy az itt élő cimborák ezt megtorolják. Föltették a kérdést, 
hogy  miért  bíznának  az  egyesületben,  amikor  azok  nem  csak  autóban,  hanem 
gyalogosan és biciklivel is végrehajtják ezeket és opcén szavakkal illetik az arra járó 
embereket. Ráadásul veszélyeztetik részegen a saját és mások testi épségét. Kérdezik, 
hogy nem ezeknek az embereknek kellene példát mutatni? Jogos a felvetett kérdés, de 
felvilágosítottam őket, hogy én ismerek tisztességes polgárőröket is. 
Két  család  egymástól  függetlenül  számolt  be  egy  esetről.  Az  egyik  éjjel  lámpa 
fényére lettek  figyelmesek az  ablakban.  Megijedtek,  mert  az  nem normális,  hogy 
valakik  éjjel  bevilágítanak  az  ablakon.  Ezután  telefonok  voltak  és  beszámoltak 
eltorzított  hangon,  hogy  mik  hol  találhatók  a  lakásban.  Ezt  több  családtaggal 
megismétlik, ez sokkalja az otthoniakat. Kérdik, hogy ilyenkor hol van a rendőr és a 
polgárőrség? Felreppent a hír, hogy Kanadából telepítenek haza cigány embereket. Ez 
nincs megcáfolva és valós is. Pest Megye több település megkeresést kapott, hogy 
fizetnek  a  befogadásért.  Kapott-e  ilyen  jellegű  megkeresést  a  Monorierdői 
Önkormányzat vagy nem? Ha igen remélik, hogy nemleges lesz a válasz. 

Juhász Sándor:  Monorierdő Önkormányzata nem kapott ilyen megkeresést, de ha 
kap is nemleges választ küldenek vissza. Természetesen, ha valaki megakar vásárolni 
magánembertől  egy  ingatlant,  abba  az  önkormányzat  beleavatkozni  nem  tud. 
Pénteken  randalírozók  betörték  a  napközi  ablakát  este  22.00  órakor.  Négyen 
elfutottak, de négyet a rendőrség elfogott. Azt mondja a kedves lakos, hogy nem meri 
felhívni a rendőrséget, amikor bevilágítanak a lakásba. Ha felhívja Szente Béla vagy 
Borbás Elvira képviselőt az fog tudni segíteni? A közrend fenntartása a rendőrségre 
tartozik, azt kell értesíteni. Nekem a polgárőrséggel kapcsolatban nem voltak olyan 
tapasztalataim, mint amik elhangzottak. Lehet, hogy előfordult, de nekem erről nincs 
tudomásom. Megfogom keresni Nagy Sándort, hogy az ilyen embereket zárja ki. 

Borbás Elvira:  Elhangzott a nevem, engem senki nem hívott fel,  ha fel is  hívott 
volna a rendőrséghez irányítanám. 

Juhász Sándor: Engem sem kerestek, de én is oda irányítanám. 

Szente  Béla: Egy  elég  ismert  családról  van  szó,  meg  is  tették  a  rendőrségi 
bejelentést,  de  várni  kellet  másfél  két  órát  mire  kijöttek,  addigra  már  nem  volt 
mozgás. 

Dzsupin Imréné: Én is  azt  hallottam,  hogy be  akarnak telepíteni  cigányokat,  de 
megnyugtattam a lakosokat, hogy szó sincs róla. 

Szalai   Gábor: Szeretném a polgárőrséget  megvédeni,  mert  olyan hatásköre van, 
hogy szinte semmi. Mindenkinek tudnia kell, hogy ha szolgálatban vagyunk senkit
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nem lehet feltartóztatni, mozgásában akadályozni. Ha tudjuk a rendszámot felírjuk és 
jelentjük a rendőrség felé. Amíg rádió kapcsolat volt, hamarabb a helyszínen voltunk, 
mint a rendőr, amióta megszűnt, csak egy kóválygó autó van Monorierdőn. A másik 
dolog, hogy pénzt sem fog kapni, még kevesebbet fog mozogni. 

Juhász Sándor: A 2012-es támogatásokat már minden civil szervezet megkapta. 

Szalai Gábor: A következő évre már nincs támogatásunk, marad a tagdíjunk és azok 
a pénzek amit alakosság ad. 

Juhász Sándor: Minden rossz szándékot félre téve elmondom, hogy Szente Béla már 
szervezett két fórumot, hogy egy doboz cigaretta áráért akar-e jobb közbiztonságot. 
Akkor  a  lakosok  semmit  nem kértek.  Ha  a  lakos  nem járul  hozzá,  hogy  a  saját 
közbiztonsága jobb legyen, akkor én nem tudok a háza elé állni és vigyázni az ő 
házára. 

Szente Béla: A második fórum 90 %-os siker, mert 80-100 lakos folyamatosan figyel. 
Meg  kell,  hogy  mondjam,  hogy  valóban  nem a  rendőrségnek  és  polgárőrségnek 
szólnak,  hanem  nekem,  én  szoktam  beszólni  Monorra.  Megszűnni  nem  fog  a 
bűncselekménye száma csak csökkenni. 

Juhász Sándor: Még egyszer mondom ahhoz, hogy a lakos jobb közbiztonságban 
érezze magát, neki is hozzá kell járulnia, ne várja, hogy bármelyik képviselő vigyáz a 
házára. Ha saját érdekében nem áldoz fel semmit, akkor ezzel nem is fogunk tudni 
mit kezdeni, esetleg beszélgetni tudunk róla. Kielégítő volt a válasz Béla?

Szente Béla: Nekem igen. 

Dzsupin  Imréné: Én  a  park  és  a  napközi  környékével  kapcsolatban  szeretnék 
interpellálni,   mivel  igen  cudar  állapotban  van.  Hetek  és  hónapok  óta  el  van 
hanyagolva.  Nekem  is  szóltak  a  lakosok,  hogy  a  fiatalok  mindent  szétvernek, 
szemetelnek.  Kicsit  jobban  oda  kellene  figyelni.  Este  és  éjszaka  a  vonatról 
hazatartók, ha szólnak, nem megengedhetően beszélnek vissza.  Múlt hét pénteken 
másod magammal voltam szemetet összeszedni és összesöpörni.  A park területe nem 
olyan nagy, hogy hetente egyszer ne lehetne összetakarítani. 

Juhász Sándor: Majdnem teljes mértékben egyetértek.  Jelen pillanatban van egy 
emberünk, az hordja a reggelit és az ebédet.  Gyakorlatilag egy fél nap, marad fél 
napja, hogy bármilyen munkát eltudjon végezni. Kátyúzik, hogy rendbe legyen az út 
mire  jön  a  hó,  mert  tavaszra  még  nagyobb kátyú lesz.  Szombaton  hoznak  hideg 
aszfaltot,  abból  szeretném  megcsináltatni.  Addig  a  meglévő  mennyiséget  el  kell 
hordassam a nagy kátyúkat feltöltetni. Én egy fecskével nem tudok nyarat csinálni. 
Nagyon szomorú, hogy a monorierdei emberek és fiatalok így állnak a dologhoz. 
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Dzsupin Imréné: Van kamera felveszi, hogy a padot eltörték, az oszlopot elvitték. 

Juhász Sándor:  Amikor a padletörésről értesültem azonnal a parkba mentem és a 
fiatalok  elismerték,  hogy  ők  voltak.  Többen  felültek  a  karfájára  és  letörött. 
Becsülettel azonnal elvállalták. 
Dr. Pácziné Félix Anna:  Engem is rendesen kiosztottak, mikor a napraforgó mag 
elszórásáért szóltam. Azt mondták, hogy otthon van nyugdíjas, takarítson el. 

Juhász  Sándor: Ez  nagyon  szomorú,  de  itt  is  azt  tudom  mondani,  mint  a 
közbiztonságnál, hogy mi képviselők ezt nem tudjuk megváltoztatni. A fiatalokra  a 
szülőnek kellene hatni. Legjobb tudomásom szerint a kamera rendszer működik, át 
fogunk menni Simon Gergellyel és megnézzük hogy biztosan működik-e. 

Ha  nincs  több interpelláció,  akkor  a  lejárt  határidejű  határozatokkal  kapcsolatban 
van-e valakinek kérdése?

Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról

Juhász Sándor: Megállapítom, hogy nincs. Kérem aki elfogadja a tájékoztatást, az 
kézfeltartással hagyja jóvá. 

A  képviselő-testület  7  igen  –  egyhangú  –  szavazattal  a  lejárt  határidejű 
határozatokról szóló tájékoztatót elfogadja. 

     1. Tsp. Előterjesztés   a 2013. évi   költségvetési koncepcióra - I. forduló  

Juhász  Sándor: A  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  tárgyalta  és  a 
jegyzőasszony  is  részletesen  ismertette.   A  Pénzügyi  és  Területfejlesztési 
Bizottságnak  az  volt  a  javaslata,  hogy  amikor  már  minden  rendeletet  tud  a 
jegyzőasszony és a pénzügyi vezető, akkor ezt újra tárgyaljuk akár egy rendkívüli 
ülésen.  A koncepcióval  kapcsolatban  a  pénzügyi  bizottságon  elhangzott,  hogy   a 
kommunális adót figyelembe kell venni és a létszám kialakításnál  a maximálisat kell 
figyelembe venni.  Ez újból  napirendi  pontra  lesz tűzve.  Van-e ezzel  kapcsolatban 
valakinek kérdése?
Ha  nincs  akkor  a  következő  határozati  javaslatot  teszem:  Monorierdő  Község 
Önkormányzat Képviselő-testülete a 2013. évi költségvetési koncepcióját rendkívüli 
ülésen tárgyalja az alábbi szempontok figyelembe vételével:

- kommunális adó bevezetése
- létszám kialakításnál a maximális létszám figyelembe vétele.

Aki ezzel egyetért kézfeltartással jelezze.

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal a   javaslatot elfogadta és az 
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alábbi határozatot hozta:

 
Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének
216/2012. (X.25.) Kt.

határozata 

az Önkormányzat 2013. évi költségvetési koncepciójáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete a  2013.  évi  költségvetési 
koncepcióját rendkívüli ülésen tárgyalja az alábbi szempontok figyelembe vételével:

- kommunális adó bevezetése
- létszám kialakításnál a maximális létszám figyelembe vétele.

Határidő: rendeletek megjelenése
Felelős: Juhász Sándor polgármester, Vargáné Vass Éva jegyző 

2.) Tsp. Előterjesztés   az Önkormányzatnál 2013.év január 01-től      
      bevezetendő kommunális adóról szóló rendelet-tervezetre

Juhász  Sándor: Az  önkormányzatnak  nem  lesz  más  lehetősége,  mint  kivetni  a 
kommunális adót. Tudni kell, ha a Kormány által meghatározott kivethető adót az 
önkormányzat nem veti ki, akkor a normatívából levonásra kerül. Mindenkor ezt kell 
figyelembe venni. A pénzügyi bizottság javaslata a kommunális adóval kapcsolatban 
itt is az volt, hogy egy rendkívüli ülésen tárgyalja. Itt nincs határozati javaslat, aki 
elfogadja, hogy rendkívüli ülésen tárgyaljuk az kézfeltartással jelezze. 

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal a   javaslatot elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta:

 
Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének
217/2012. (X.25.) Kt.

határozata 

az Önkormányzatnál 2013.év január 01-től       
bevezetendő kommunális adóról szóló rendelet-tervezetről

Monorierdő Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  az Önkormányzatnál  2013. 
év január 01-től bevezetendő kommunális adóról szóló rendelet-tervezetét rendkívüli 
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ülésen tárgyalja. 

Határidő: rendkívüli ülés
Felelős: Juhász Sándor polgármester, Vargáné Vass Éva jegyző 

3. Tsp. Előterjesztés az állattartás helyi szabályairól szóló 19/2007. (XII. 
05.) Kt.           rendelet  hatályon  kívül  helyezésére  és  a  közigazgatási   
bírsággal sújtható tiltott,            közösségellenes  magatartásokról   és  a   
közigazgatási bírság kiszabásának      szabályairól  szóló  10/2012.(V.31.)   
önkormányzati rendelet módosítására

Juhász  Sándor: A  rendeletet  azért  kell  módosítani,  mert  az  önkormányzat  a 
haszonállat tartását rendeletben nem korlátozhatja, de azt megszabhatja, hogy hogyan 
tartsa.  

Vargáné Vass Éva: Két dologról beszélünk. Az egyik, hogy az önkormányzat a helyi 
állattartásról szóló rendeletét hatályon kívül helyezi, mivel október 01-től nem a mi 
feladatunk. Ezért azt javasoljuk a képviselő-testületnek,  helyezze   hatályon kívül és 
az  állattartásról  szóló  rendeletet.  Hogy  teljesen  szinkronban  legyenek  a  helyi 
rendeleteink a közösség ellenes magatartásról és a közigazgatási bírság kiszabásának 
szabályairól  szóló  rendeletből  ki  kell  venni  azt,  amely  az  állattartással   van 
összefüggésben.  Ezt  kérjük  a  képviselő-testülettől   az  előterjesztés  szerint 
szíveskedjen a rendeletet megalkotni.  

Juhász Sándor: Végig olvastam mindent tartalmaz.  Nem olvasom fel  a rendelet-
tervezetet, aki a rendelet módosítással egyetért kézfeltartással hagyja jóvá. 

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal a   javaslatot elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

18/2012. (X. 26.) önkormányzati

R E N D E L E T E

az állattartás helyi szabályairól szóló 19/2007. (XII.05.) Kt. rendelet hatályon kívül 
helyezéséről

és
a közigazgatási bírsággal sújtható tiltott, közösségellenes magatartásokról és a 

közigazgatási bírság kiszabásának szabályairól szóló 10/2012. (V.31.) önkormányzati
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 rendelet módosításáról

Monorierdő  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi 
önkormányzatairól  szóló  2011.  évi  CLXXXIX.  törvény  143.  §  (4)  bekezdés  e.) 
pontjában  kapott  felhatalmazás  alapján  az  Alaptörvény  32.  cikk  (1)  bekezdés  a.) 
pontjában, valamint a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 16. § 
(1)  bekezdésében  meghatározott  feladatkörében  eljárva  a  közigazgatási  bírsággal 
sújtható  tiltott,  közösségellenes  magatartásokról  és  a  közigazgatási  bírság 
kiszabásának  szabályozásáról  szóló  10/2012.(V.31.)  önkormányzati  rendelet 
módosításáról és az állattartás helyi szabályairól szóló 19/2007. (XII.05.) Kt. rendelet 
hatályon kívül helyezéséről a következőket rendeli el:

1. § (1)  Hatályát veszti  a közigazgatási  bírság kiszabásának szabályozásáról szóló 
10/2012.(V.31.) önkormányzati rendelet 6. §-a.
(2)  Hatályát  veszti  az  állattartás  helyi  szabályairól  szóló  19/2007.  (XII.05.)  Kt. 
rendelet.

2. § Záró rendelkezések
(1)    E rendelet kihirdetése napján lép hatályba.
(2)  E  rendelet  kihirdetéséről  a  jegyző  a  Hivatal  hirdetőtábláján  történő 
kifüggesztéssel gondoskodik.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester, Vargáné Vass Éva jegyző.

4.)  Tsp.  Előterjesztés  a  folyamatos  működéshez  szükséges  szerződések  
megkötésére

Juhász Sándor:  A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság tárgyalta és javasolja a 
képviselő-testületnek, hogy a  Szomorú Szív Állatmenhely – gyepmesteri feladatok 
ellátására  a  szerződést  kössük  meg.  A  Régió  Lapkiadó  Kft.  -  időszakos 
önkormányzati  lappal  keretszerződést  állapítsunk  meg,  a  megrendelések  alapján 
történhet  a  lap  kiadása.  Dr.  Szöllősi  Szabolcs  –  jogász   1  év  időtartamra  szóló 
szerződés hosszabbításánál javasolja a képviselő-testületnek, hogy 3 ajánlatot kérjünk 
be,  külön kihangsúlyozták,  hogy Rajnai  Csaba  ügyvédtől  is  kérjük be.  Kistérségi 
Ellenőrzési  Központ  –  belső  ellenőrzésével  kapcsolatban  szintén  3  írásos  ajánlat 
bekérését javasolják, melyet név szerint  meghatároztak.   Hornyák Balázs - parlagfű 
mentesítésre és a Magó Szoftver – iktató program frissítésre kössük meg a szerződést. 

Borbás Elvira:  Javasolnám, hogy a Gemini Tv-vel is kössünk egy keretszerződést 
egyedi megrendeléssel.  
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Juhász Sándor:  A felsoroltak kiegészülnek a képviselőasszony javaslatával, hogy a 
Gemini Tv-vel is kössünk egy keretszerződést egyedi megrendeléssel.   Az általános 
iskola szakmai részét az állam fogja működtetni, van két olyan szerződés, ami érinti 
az általános iskola működését.  Az egyik a 11/1994.-es MK rendelethez kapcsolódó 
nyilvántartási rendszer, a másik a technikai jellegű vállalások pl. a postafiók bérlet. 
Addig míg nem tudjuk, hogy az állam milyen szerződéseket  köt  meg, addig nem 
tudunk  az  ügyben  dönteni.  Kérem  a  képviselő-testületet,  hogy  amire  nem  kell 
ajánlatot  bekérni,  azokra  a  szerződésekre  adja   meg  a  felhatalmazást,  hogy  a 
polgármester és a jegyző a szerződéseket aláírhassa.  
Aki ezzel egyetért kérem kézfeltartással hagyja jóvá.
 
A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal a   javaslatot elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta:

 
Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének
218/2012. (X.25.) Kt.

határozata 

a folyamatos működéshez szükséges szerződések megkötéséről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  felhatalmazza  a 
polgármestert és a jegyzőt, hogy az ajánlatot nem igénylő előterjesztésben felsorolt, a 
folyamatos működéshez szükséges szerződéseket kössék meg.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester, Vargáné Vass Éva jegyző 

5.) Tsp.   Előterjesztés   a Mol Nyrt.-vel kötendő szerződés-tervezetre  

Juhász Sándor: A benzinkútnál megtörtént a szennyvíz csatorna és víz rákötés. Aki a 
beruházást  végezte,  annak  az  önkormányzatnak  át  kell,  hogy  adja  ingyen  és 
bérmentve,  erre  Kormány  rendelet  van.  Kérem  a  képviselő-testületet,  hogy 
hatalmazzon fel, hogy az üzemeltetési szerződést azaz a vagyonátadást aláírjam. 

Vargáné Vass Éva: Felhívom a képviselő-testület figyelmét, hogy az előterjesztésben 
más van, mint amit a jogi szakértő javasolt. 

Juhász Sándor:  Módosításokkal. Aki a módosításokkal együtt elfogadja azt kérem 
kézfeltartással hagyja jóvá. 



- 11 -

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal a   javaslatot elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta:

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének
219/2012. (X.25.) Kt.

határozata 

Mol Nyrt. víziközmű üzemeltetési szerződés tervezetéről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  – a  Pénzügyi  és 
Területfejlesztési  Bizottság  javaslata  alapján  –  az  előterjesztésben  javasolt 
módosításokkal a szerződést elfogadja és felhatalmazza Juhász Sándor polgármestert 
a szerződés aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

6. Tsp.      Bursa Hungarica  

Juhász Sándor: Az önkormányzat kötött szerződést   6 tanuló részére, ez már csak a 
felsőoktatásra vonatkozik. Én azt javaslom, hogy ezt a szerződést ne hosszabbítsuk 
meg. 

Szente Béla: Miért, mi az indok. 

Juhász Sándor: Nekünk ezért fizetni kell. 

Vargáné Vass Éva: Változott a Bursa Hungarica támogatási szabálya. A 2012/2013-
as  tanévben már  csak  a  felsőoktatásban résztvevő  hallgatók támogathatóak.  Azok 
akik  már  tanulnak,  vagy  azok  akik  megkezdik  a  tanulmányaikat.  Nálunk  3 
középiskolás és 3 felsőoktatásban tanuló gyerek kapott támogatást. A középiskolások 
most megszűntek, mert nincs ilyen pályázati lehetőség.  

Dzsupin  Györgyné: Nem olyan  nagy  összeg,  szerintem maradjon,  ez  is  egy  kis 
segítség. 

Vargáné   Vass  Éva: Most  a  csatlakozásról  kell  dönteni.  A pályázatokat  2012. 
november  23-ig kell  benyújtani.  A későbbiekben a  képviselő-testület  dönthet  úgy, 
hogy csatlakoztam, de a támogatásról döntést nem hozok. 

 
Juhász Sándor: Kérdezem a képviselő-testületet, hogy ki az aki támogatja, hogy a 



- 12 -

Bursa Hungarica-hoz csatlakozzunk. 

A képviselő-testület 6 igen, 1 tartózkodással a   javaslatot elfogadta és az alábbi 
határozatot hozta:
 

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének
220/2012. (X.25.) Kt.

határozata 

a Bursa Hungarica-hoz történő csatlakozásról

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy csatlakozik a 
Bursa Hungarica támogatási rendszeréhez. 

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester, Vargáné Vass Éva jegyző.

7. Tsp. Előterjesztés Székely Bertalané kemping bérletére
vonatkozó ajánlatára

Juhász Sándor: A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság tárgyalta javaslata, hogy a 
kemping  üzemeltetését  neki  adjuk  ki,  mivel  rengeteg  pályázati  lehetősége  van 
szálláshely kialakításra. Létrejött egy nonprofit Kft. Fel fogom venni az ügyvezetővel 
a kapcsolatot, hogy nézzen utána, hogy milyen lehetőségek vannak. 
Aki ezzel egyetért kérem kézfeltartással hagyja jóvá. 

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal a   javaslatot elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta:
 

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének
221/2012. (X.25.) Kt.

határozata 

                        a kemping üzemeltetésével  kapcsolatos lehetőségekről 

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  felkéri  Juhász  Sándor 
polgármestert, hogy vegye fel a kapcsolatot a Szárazhegy Quercus Nonprofit Kft.-vel 
a kemping üzemeltetésével kapcsolatos lehetőségek megvizsgálására. 

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester
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              8.) Tsp. Előterjesztés a téli síkosságmentesítésre beérkezett ajánlatokra

Juhász Sándor: A Vladár úr kijelentette, hogy ő nem vállalja. Sajnos Monorierdőnek 
és még a környező településeknek sincs olyan gépe, amivel eltudnák végezni. Üllő is 
közbeszerzéssel oldotta meg. Eddig egy ajánlat érkezett be, ami több mint a duplája, 
mint  amit  eddig  a  Vladár  végzett,  2.780.  e  Ft  +  27  %  ÁFA.   24.-  Ft/t  30  t  
mennyiségig. A síkosságmentesítés megrendelésre szokott történni,  azt az árajánlat 
nem tartalmazza. 

Szente Béla:  A Vladár úr sokkal olcsóbb volt, erőltetni kellene. 

Juhász  Sándor:  Nem  tudok  kitől  bekérni  ajánlatot,  mert  nem   tudok  olyan 
vállalkozót,  aki  rendelkezne  szórólapos  ekével.   Húzó  ekével  igen,  de  azzal  az 
aszfaltot nem lehet takarítani. Ha van javaslat, hogy kitől kérjem be, én bekérem. Ma 
is felhívtam a Közút Kht. vezetőjét, hogy mondjon valakit, aki ezzel foglalkozik, nem 
tudott  mondani  senkit.  Azt  is  megkérdeztem,  hogy  vállalnak-e  ilyen  munkát,  azt 
mondta ők nem vállalhatnak. Van egy személy akinek van húzó ekéje, de az csak a 
földutakat tudja takarítani. A Vladár három géppel nem bírt, amikor esett öt centis hó. 
Akkor mit akarok én egy géppel. 

Dzsupin Imréné: 3 M  Ft-ot nem tudjuk kigazdálkodni. Erről az árajánlatról nincs 
mit beszélni, mert nem tudjuk kifizetni. Be volt tervezve 1.100 e Ft-unk, 2.400 e Ft-ot 
nem tudunk hozzárakni. Én javaslom, hogy nézzünk körül és ha kapunk vegyünk egy 
traktort.  Azzal  jobban járnánk,  mert  ezt  nem tudjuk kifizetni.  Magunkra vagyunk 
utalva, ezen kellene gondolkodni. 

Juhász Sándor:  Ez egy jó és régi gondolat, de ahogy mondtam, ha leesik hirtelen 
egy nagyobb hó, akkor egy géppel nem tudjuk a munkát elvégezni. Tavaly is mennyi 
reklamáció volt a hóeltakarítással kapcsolatban, pedig három gép dolgozott. Minden 
lakos a fekete utat várja el. Ez a cég megoldja csak tetemes költség. 

Szalai Gábor: Meg kellene nézni a Nagy Sanyinál, az húzó ekés, vagy a Kerbor Kft.-
vel felvenni a kapcsolatot, hátha  ott is van ilyen eke lehetőség.  Jó lenne, ha lenne 
egy biztos pont, ha leesik a hó tudunk szólni. 

Juhász Sándor:  Azt is tudnotok kell,  hogy ehhez sótároló helyet kell  kialakítani. 
Környezetvédelmi szempontból jelen pillanatban erre senkinek nincs engedélye. Én 
ma tárgyaltam a Közútkezelő Kht. vezetőjével, azt mondta, hogy annak a személynek 
aki Monorierdőn takarítja a havat, annak megengedi, hogy nálunk tárolja a sót, mert 
nekik ki van alakítva. 

Dr. Pácziné Félix Anna: Mi a különbség a húzó és toló eke között?
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Juhász  Sándor:  A húzó  lapos  gyakorlatilag  a  havat  csak  ellapítja,  nem túrja  ki 
oldalra, mint a tolóeke. Pilisnek van saját gépe, Nyáregyházán ugyan ez a cég látja el 
és  jóval  többért  mint  nálunk.  Monornak  van  Kft.-je,  Csévharasztot  nem  tudom. 
Monorierdőn úgy tudom, hogy Kalmár Istvánnak, Nagy Tibornak, Nagy Sándornak 
van zetorja, de egyik sem rendelkezik toló ekével, nincs rajta első hidraulika. 

Szalai Gábor: A megalakult Kft.-vel lehet, hogy pályázni is tudnánk hóeltakarításhoz 
gépekre. 

Juhász  Sándor: Én  megpróbálok  még  ajánlatokat  beszerezni,  ha  más  nem lesz, 
akkor csak húzó ekével fogjuk takarítani. 
Aki ezzel egyetért kérem kézfeltartással hagyja jóvá.

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal a   javaslatot elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta:

 
Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének
222/2012. (X.25.) Kt.

határozata 

                                             a téli síkosságmentesítésről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  dönt,  hogy  a  téli 
síkosságmentesítési  munkálatok  elvégzésével  kapcsolatban  további  árajánlatokat 
szerez be. 

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

                  9  .) Tsp.   Előterjesztés   az aljegyzői álláshelyre kiírandó pályázatra  

Juhász  Sándor: A  jogszabály  kimondja,  hogy  kötelesek  vagyunk  aljegyzőt 
foglalkoztatni, a pályázatot ki kell írni. 

Dr. Páczi Antal: Szeretném megkérdezni, hogy a törvény ezt hogy írja le, létszámon 

belül vagy létszámfejlesztéssel kell megoldani és mikortól kötelező, a költségünket 
hogyan érinti?

Juhász Sándor: Január 01-től kötelező és létszámon belül kell megoldani, tehát a 
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13.69 %-on belül. A költséget a jegyzőasszony elmondja.

Vargáné Vass Éva: Arról beszéltünk tegnap a pénzügyi bizottsági ülésen,  hogy a 
költségvetési  törvény  módosításához  érkezett  egy  javaslat  és  abban  település 
kategóriánként  mennyi  a  minimális  és  mennyi  a  maximális  foglalkoztatható 
köztisztviselői létszám. A mi településünk esetében a 3001-5000 fő kategóriában a 
minimálisan  foglalkoztatható  köztisztviselői  létszám 11  fő,  a  maximális  15  fő.  A 
jogszabály-tervezetben  van  egy  számítási  mód,  amely  alapján  meglehet  határozni 
pontosan,  hogy mennyi az optimális a 11 és 15 fő között.  A mi esetünkben ez a 
létszám 13,69 fő. Ebben benne van az aljegyzői státusz. Arról is beszéltünk, hogy a 
tervezés  szempontjából  a  2013-as  év  egy különleges  év lesz,  mert  nem normatív 
állami  támogatásokkal  számolunk,  hanem a  költségvetési  törvény  már  eleve  úgy 
készül, hogy a helyi önkormányzatok részére feladat finanszírozás van. Ez a létszám 
esetében azt jelenti, hogy számolva 11 fővel a szervezett állami hozzájárulás feladat 
végrehajtásához 4.580 e Ft/foglalkoztatott állami hozzájárulás van. Azért mondom, 
hogy állami hozzájárulás, mert a köztisztviselő elfog látni állami és önkormányzati 
feladatot is. Hogy milyen hatósági feladatokat kapunk az államtól, az nagyjából kezd 
kikristályosodni. Már bizton állíthatjuk, hogy feladat elvonással egy időben nem lesz 
sokkal kevesebb a feladatunk, ha a hatásköri jogszabályt megnézzük. 

Dr.  Páczi  Antal: Akkor  a  dolgozók  finanszírozása  most  úgy  lesz,hogy  4.580  e 
Ft/fő/év. Ha most 15 fő lenne, de nincs csak 11 betöltve, akkor is 15x4.580 e Ft/fő 
összeget küldenek le?

Vargáné Vass Éva: A feladat finanszírozás azt jelenti, ha elláttuk a feladatot, akkor 
jogosultak leszünk az állami hozzájárulás igénybe vételére. Ha nem láttuk el, akkor 
ez  nem  illet  meg.  Ha  jogosulatlanul  igényeljük  meg,  akkor  azt  súlyos  büntető 
kamattal  kell  visszafizetni.  Most is  így szól  a szabály.  Ha 11 főt  foglalkoztatunk, 
akkor csak a 11 főre lehet megigényelni. 

Dr. Páczi Antal: Kérdésem még, hogy az állami finanszírozás elég-e a köztisztviselő 
finanszírozására, vagy még az önkormányzatnak ehhez hozzá kell járulni.  

Vargáné  Vass  Éva:  Azt  akkor  tudom  megmondani,  ha  a  2013-as  költségvetést 
összeállítottuk, de előre kell bocsájtanom,hogy ez hozzájárulás az állam részéről a 
feladat  ellátáshoz.  Ez  azt  jelenti,  hogy  az  állam  úgy  gondolja,  hogy  ezzel  a 
hozzájárulással ő maga lerendezettnek tekinti az általa átadott feladatok elvégzéséhez 
szükséges forrást.  Ez most is így működik pl. az óvoda és iskola esetében, hiszen 
tudjuk, hogy soha nem volt elég az állami normatíva.  Tehát   úgy ítéli meg  az  állam, 
hogy ennyi értékben lát el köztisztviselő állami feladatot. Az, hogy a köztisztviselő az 
önkormányzat polgármesteri hivatalában más munkakört is ellát, hiszen valljuk be, 
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hogy az ilyen kis önkormányzatok kapcsolt munkaköröket hoznak létre, mert még 
nálunk  nagyobb  önkormányzatok  sem  tudnak  egy  munkakörre  egy  embert 
foglalkoztatni. Ha ez a kérdés akkor igen a válasz, az önkormányzatnak a részére 
ellátott feladatot meg kell finanszíroznia. 

Dr. Páczi Antal : Akkor részünkről nem mindegy, hogy mennyi dolgozó van, mert ha 
nekünk is hozzá kell járulni, akkor meg kell nézni, hogy miből tudunk hozzájárulni. 

Vargáné  Vass  Éva:  Ezért  mondtam azt,hogy  a  munkakörök  kialakításánál  olyan 
munkakört  alakít  ki  az  adott  dolgozó   a  kiemelt  munkakörben  a  képesítésének 
megfeleljen és el tudja látni a hozzákapcsolt munkaköröket is. 

Dr. Páczi Antal : Akkor még mindig kérdés, hogy mennyit kell az önkormányzatnak 
fizetni?  Tegnap  a  bizottsági  ülésen  én  úgy  értettem,  hogy  megkapják  az  állami 
hozzájárulást és nekünk nem kell hozzájárulni. Ezt ki fogja kiszámítani és hogyan 
fogjuk  ezt  tudni.  Mert  ha  januártól  kell  az  aljegyző,  akkor  ráérünk  januárban 
megpályáztatni. 

Juhász Sándor: Nem, itt január 01-én már aljegyzőnek kell lenni. 

Dzsupin Imréné: A pályázatnál a pályázat benyújtási határideje 2012. november 15., 
a pályázat elbírálásának határideje 2012. november 25. Az utolsó oldalon az áll, hogy 
„A munkakör  betölthetőségének  időpontja:  A munkakör  a  pályázatok  elbírálását 
követően azonnal  betölthető.”  Ez a költségvetésbe nincs is betervezve, ha január 01-
től kötelező. 

Dr. Páczi Antal: Ha január 01-től kell betölteni, akkor január 01-től töltsük be az 
állást. 

Juhász Sándor:  Páczi dr. pontosan tőled hangzott el a pénzügyi bizottsági ülésen, 
hogy  nincs  műszaki  ügyintéző.  Jelen  pillanatban  3  üres  álláshelyünk  van.  Az 
álláshelyek szerepelnek összegszerűen. Tehát, ha azt mondjuk, hogy december 01-től 
foglalkoztatjuk az aljegyzőt, így meg van a fedezet a költségvetésünkbe. 

Dr. Páczi Antal: Én meg arra gondolok, ha elég január 01-től betölteni az állást, 
akkor nem kell  december 01-től,  rá érünk decemberben eldönteni és január 01-én 
betölteni. Egyébként hozzá szeretném még fűzni, hogy az önkormányzatnak van egy 
olyan határozata, hogy a műszaki ügyintézői állás legyen betöltve. Kérdezném, hogy 
miért nem lett már régen betöltve, mikor van róla határozat? Jó lenne azt betölteni, 
amit be kellene és amit ráérünk január 01-től, azt töltsük be január 01-től. 
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Vargáné Vass Éva: A képviselő-testület döntése a műszaki állás betöltéséről hatáskör 
elvonás, amit  meg is beszéltünk. Ahogy a Polgármester úr is fogalmazott jelenleg 3 
álláshelyünk üres. Hogy én azt javaslom munkaszervezési okok miatt, hogy ne január 
01-től kerüljön betöltésre  az állás. Ez egyáltalán nem azt jelenti, hogy december 01-
től vagy más időponttól be kell tölteni, hiszen ebben a pillanatban egészen december 
31-ig   a  képviselő-testület  az  aki  jogosult  eldönteni  az  aljegyzői  álláspályázat 
kiírásáról és jogosult annak elbírálására. 2013. január 01-től jogszabály szerint csak a 
polgármester   teheti  meg.  Pontosan  azért,  hogy  a  képviselő-testületnek  is  legyen 
beleszólása,  legyen lehetősége a kiválasztási  eljárásban véleményt mondani,  az én 
javaslatom mindössze erre  vonatkozik.  Van annyi  bérmaradvány, hogy azt  az  egy 
havi bért kifizessük.

Juhász  Sándor:  Még kiegészíteném azzal,  mi  van  akkor,  ha  nincs  rá  megfelelő 
jelentkező?  Akkor ki  kell  írnunk megint,  kicsúszunk az időből.   Ennek azért  kell 
mindenféle képen kimenni. 

Szalai Gábor: Az aljegyzői állásra, ahogy az előbb az Alpolgármester úr mondta, 
hogy elegendő-e a 4.580 e Ft  úgy érzem, hogy nem elegendő, mert úgy gondolom 
egy  aljegyzőnek  most  nem  annyi  a  keresete  egy  évben.   Azt  az  önkormányzati 
költségvetésbe be kell venni és ki kell fizetni. A pénzhiány, amit az Alpolgármester út 
mondott,  itt fog jelentkezni. Ha a dolgozó  belefér a 4.580. e Ft-ba, akkor jól jártunk, 
ha nem azt mindenféle képen hozzá kell tenni. 

Juhász Sándor: Úgy gondolom a kérdésekre mindenki megkapta a választ. 

Dr.  Páczi  Antal: Módosító  javaslatom van.  Betöltés  határideje  2013.  január  01. 
Egyébként egyetértek a pályázattal. 

Juhász Sándor: A képviselő-testület dönthet november 25-én a kiválasztásról.

Dr. Páczi Antal: Úgy kell meghirdetni, hogy január 01-től tölthető be.

Vargáné  Vass  Éva:  Kijavítjuk,  hogy  a   munkakör  betölthetőségének  időpontja: 
2013. január 01. 

Juhász Sándor: Aki ezzel egyetért az kézfeltartással hagyja jóvá.

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal a   javaslatot elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta:
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Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének
223/2012. (X.25.) Kt.

határozata 

Pályázati felhívás aljegyzői munkakör betöltéséről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Monorierdő  Község 
Önkormányzat  aljegyzői  munkakörének  betöltésére  irányuló,  az  előterjesztéshez 
mellékelt  pályázati  felhívás  tartalmával  egyetért  és  felkéri  a  Jegyzőt,  hogy 
gondoskodjon  annak  a  Nemzeti  Közigazgatási  Intézet  internetes  oldalán  és  az 
Önkormányzat hirdetőtábláján történő közzétételéről.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete

a "Közszolgálati tisztviselőkről szóló" 2011. évi CXCIX. törvény 45. § (1) bekezdése 
alapján

pályázatot hirdet

Monorierdő Községi Önkormányzati Hivatal

Aljegyzői

munkakör betöltésére.

A közszolgálati jogviszony időtartama: határozatlan idejű közszolgálati jogviszony.
Foglalkoztatás jellege: teljes munkaidő.
A vezetői megbízás időtartama: a vezetői megbízás határozatlan időre szól.
A munkavégzés helye: Pest megye, 2213 Monorierdő, Béke köz 13.

A  munkakörhöz  tartozó  főbb  tevékenységi  körök: Monorierdő  Községi 
Önkormányzati  Hivatal aljegyzői feladatainak ellátása. 
A jegyző helyettesítése, a jegyző által meghatározott feladatok ellátása: képviselő-
testületi  munka előkészítése,  titkársági  feladatok ellátása  és  egyéb,  a  jegyző által 
meghatározott feladatok.

Jogállás,  illetmény és juttatások: A jogállásra,  az illetmény megállapítására és a 
juttatásokra  a  "Közszolgálati  tisztviselők  jogállásáról  szóló"  2011.  évi  CXCIX. 
törvény,  valamint  a(z)  Köztisztviselők  juttatásairól  szóló  önkormányzati  rendelet 
rendelkezései az irányadóak. 

Pályázati feltételek:
1. Magyar állampolgárság,
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 Cselekvőképesség,
 Büntetlen előélet,
 Állam- és jogtudományi doktori vagy igazgatásszervezői vagy okleveles 
közigazgatási menedzser szakképesítés,
 anyakönyvi szakvizsga,
 Vagyonnyilatkozat tételi eljárás lefolytatása,
 Legalább ötéves közigazgatásban igazgatási feladatellátásban szerzett 
tapasztalat,
 C típusú középfokú nyelvvizsga,
 Jogi vagy közigazgatási szakvizsga vagy az Országos Közigazgatási 
Vizsgabizottság elnöksége által a teljes körűen közigazgatási jellegűnek minősített 
tudományos fokozat alapján adott mentesítés.

A pályázat elbírálásánál előnyt jelent:
  Önkormányzati igazgatásban szerzett gyakorlat és munkatapasztalat,
  A közigazgatási adatszolgáltatási rendszerek minimális ismerete.

Elvárt kompetenciák:
 kiváló szintű tárgyalóképesség,
 önálló munkavégzési képesség,
 precizitás,
 nagyfokú terhelhetőség

A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások:
 fényképpel ellátott, részletes szakmai önéletrajz,
 iskolai végzettséget, képzettséget, szakvizsgát igazoló okirat másolata,
 3 hónapnál nem régebbi erkölcsi bizonyítvány,
 munkakör ellátásával kapcsolatos szakmai elképzelés,
 hozzájáruló nyilatkozat arról, hogy a pályázat elbírálásában résztvevők a teljes 
pályázati anyagba betekinthetnek,
 nyilatkozat a pályázata nyílt ülésen történő elbírálásához.

A munkakör betölthetőségének időpontja: A munkakör 2013. január 01-vel tölthető 
be.

A pályázat benyújtásának határideje: 2012. november 15.
A pályázat elbírálásának határideje: 2012. november 25.

A pályázati kiírással kapcsolatosan további információt Vargáné Vass Éva jegyző 
nyújt, a 06-29/419-103-as telefonszámon.

A pályázatok benyújtásának módja: Postai úton, a pályázatnak a Monorierdő Községi 
Önkormányzati Hivatal címére történő megküldésével (2213 Monorierdő, Béke köz 



13. ).  
- 20 -

Kérjük a borítékon feltüntetni a pályázati adatbázisban szereplő azonosító számot: 
…........., valamint a munkakör megnevezését: Aljegyző.

A pályázati eljárás, a pályázat elbírálásának módja, rendje: a pályázat benyújtása 
határidejének lejártát követő munkaterv szerinti képviselő-testületi ülés.

A pályázati kiírás további közzétételének helye, ideje:
  Monorierdő Községi Önkormányzati Hivatal hirdető tábláján.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester,   Vargáné Vass Éva jegyző

10.  Tsp.    Előterjesztés     Monorierdő  Község  Önkormányzat  honlapjának   
akadálymentesítésre
 

Juhász Sándor:  A KMOP-5.2.1/A-09-2009-0015 azonosító  számú  pályázatban a 
település honlapjának teljes akadálymentesítését is meg kellett csinálni. Ezt Simon 
Gergely elvégezte. Kérem a képviselő-testületet, hogy ezt fogadja el. 

 
Dr. Páczi Antal: Nagyon szép munka, amit Simon Gergely csinált, szépen össze van 
állítva, minden elismerésem az övé. Egyetértek vele és támogatom a kérésem, hogy 
minél  előbb  legyen  fenn.  Úgy  érzem,  hogy  a  honlapunk  most  elég  elhanyagolt 
állapotban van  örülnék, ha minél hamarabb elérhető lenne. 

Juhász Sándor: Az akadálymentesítés meg fog jelenni, de már  itt nálunk nem fog 
szerepelni, csak akkor, ha az új hivatalba átköltöztünk. 

Dr. Páczi Antal: Nem értem mi az akadálya. Nem mindegy, hogy a drót innen megy 
vagy az új hivatalból?

Juhász Sándor: A UPC-nél olyan kiemelt ügyfelek vagyunk Páczi dr., hogy szóba 
sem állnak velünk. Ennek egy kicsit utána kellene járni és akkor tisztában lennél vele, 
hogy milyen nehéz még egy telefonvonalat is elintézni. 

Vargáné Vass Éva: Erről  már beszélgettünk az Alpolgármester  úrral.  A pénzügyi 
vezetővel  és  Simon Gergellyel  együtt  egyeztettünk a  honlap  kérdésében.  Nagyon 
szívesen terveznénk tovább a dolgokat, de pénzügyi akadálya van.  

A határozati javaslatban az szerepel, hogy 3 árajánlatot kérjünk be, amibe szerepeljen 
a  honlap  elkészítésének  bruttó  összege,  honlap  karbantartási/üzemeltetési  bruttó 
összege (alkalmi/havi) stb. és még azt gondoltuk, hogy a képviselő-testület ezeken 
kívül  is  szeretne  megjeleníteni  ajánlati  feltételt  akkor  egészítsük  ki.  A  honlap 
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amikor még teljesíteni tudunk. 

Juhász Sándor: Ezt pontosan nem tudjuk meghatározni. 

Vargáné Vass  Éva: A képviselő-testület  olyan kritériumokat  állapíthat  meg,  amit 
legjobb szándéka szerint akar. 

Juhász  Sándor: A  honlap  elkészítési  határidejével  mindenféle  képen  ki  kell 
egészíteni.

Vargáné Vass Éva: Akkor kötbérezés okafogyottá válik. 

Juhász Sándor:  Írja le, hogy mikorra tudja elkészíteni, hogy mikor kerül telepítésre 
egy másik kérdés. Tehát a határidő és a kötbér a határozati javaslatból kiesik. 
Kérem,  aki  az   önkormányzati  honlap  módosításáról  szóló   határozati  javaslattal 
egyetért az kézfeltartással fogadja el.

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal a   javaslatot elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta:

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének
224/2012. (X.25.) Kt.

határozata 

az önkormányzati honlap módosításról

Monorierdő  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a 
mellékelt  honlap  módosítási  tervezetet  és  felkéri  a  Hivatalt,  hogy  az  új  honlap 
elkészítésére kérjen be 3 árajánlatot az alábbiak adatok pontos megjelelősével:

1. Honlap elkészítésének bruttó összege
2. Honlap karbantartási/üzemeltetési bruttó összege (alkalmi/havi).

Felkéri a polgármestert,  hogy a bekért ajánlatokat  a soron következő Pénzügyi és 
Területfejlesztési Bizottság, valamint Képviselő testületi ülésekre terjessze elő.

 
Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester,  Vargáné Vass Éva jegyző.

11.) Tsp. Előterjesztés a Csicsergő Óvoda intézményvezetői megbízása



Juhász Sándor: A Csicsergő Óvodából az óvoda vezető elment, jelenleg a helyettes 
- 22 -

látja el a feladatot. Ehhez megbízást kell adni és az illetményt is meg kell határozni. 
Le van írva, hogy mennyi időre kívánjuk megbízni, a pályázati eljárás lefolytatásáig, 
de maximum 1 év időtartamra.  

Szalai Gábor: Bérezése a közalkalmazotti törvény szerint. 

Vargáné  Vass  Éva:  A  vezetői  pótlék?  Az  300  %  is  lehet.  A  megbízott 
intézményvezető  illetményét  a  Kjt.  szerinti  besorolási  illetményével  egyező 
összegben  kívánja  a  képviselő-testület  megállapítani,  a  vezetői  pótlékát  a  vezetői 
pótlék alsó határával. Jól értettem?

(Helyeslés.)

Juhász Sándor: Meg van, hogy kit bízunk meg, Győri Borbálát, milyen besorolással, 
a  vezetői  pótlék meg lett  határozva  és  november  01-től  a  pályázat  lefolytatásáig, 
maximum 1 évre.  
Aki így egyetért vele, az kézfeltartással hagyja jóvá.

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal a   javaslatot elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta: 

 
Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének
225/2012. (X.25.) Kt.

határozata 

Csicsergő Óvodába intézményvezetői megbízás

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  megbízza  2012.  november 
01-től Győri Borbálát a Csicsergő Óvoda 2213 Monorierdő, Csillag u. 16-18. szám 
alatti intézmény vezetői feladatainak ellátásával, az intézményvezetői álláspályázati 
eljárás eredményes lefolytatásáig.

A megbízott  intézményvezető  illetményét   a  közalkalmazottak  jogállásáról  szóló 
1992. évi XXXIII.  törvény és  a  közoktatási  intézményekről szóló  138/1992. (X.8.)
Korm. rendelet alapján besorolási  illetményével egyező  összegben, azaz 140.000.- 
Ft-ban,  a  vezetői  pótlékát  a  vezetői  pótlék  alsó  határában,  azaz  46.000.-  Ft-ban 
állapítja meg.

A Képviselő-testület  megbízza  Juhász  Sándor  polgármestert  az  intézményvezetői 
megbízással kapcsolatos adminisztratív feladatok ellátására.
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Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

Öt perc szünet.

12.) Tsp. Tájékoztatás a monori járási hivatal kialakításához kapcsolódó 
megállapodásról

Juhász Sándor:  A megállapodás, szerződés-tervezett a képviselő-testület előtt volt, 
azon a járási hivatal nem változtatott, azt írtuk alá.  Ha van kérdés kérem tegyétek 
meg. Megállapítom, hogy nincs.
Kérem,  hogy  a   monori  járási  hivatal  kialakításához  kapcsolódó  megállapodás 
megkötéséről  szóló  tájékoztatásról  a  határozat-tervezetet  kézfeltartással  hagyjátok 
jóvá.

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal a   javaslatot elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta:

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének
226/2012. (X.25.) Kt.

határozata 

a monori járási hivatal kialakításához kapcsolódó megállapodás megkötéséről 
szóló tájékoztatásról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  monori  járási  hivatal 
kialakításához kapcsolódó megállapodás megkötéséről szóló tájékoztatást elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

Szente Béla képviselő távozik.

13.) Tsp. Tájékoztatás egyéb feladatokról   
 
Juhász Sándor: A munkaidővel kapcsolatos. Le van írva,hogy a munkarend hogy 
fog  alakulni  december  végén.  Aki  a  decemberi  igazgatási  szünettel  egyetért  az 
kézfeltartással hagyja jóvá.

A képviselő-testület 6 igen – egyhangú – szavazattal a   javaslatot elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta:
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Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének
227/2012. (X.25.) Kt.

határozata 

az igazgatási szünet meghatározásáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  dönt,  hogy  2012. 
december  27.  és  2012.  december  28.  napra  igazgatási  szünetet  rendel  el.  2012. 
december 31-ét a munkavállalók 2012. december 1-jén dolgozzák le. 

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester, Vargáné Vass Éva jegyző. 

Juhász Sándor: Egyéb feladatoknál szeretném elmondani, hogy azt mindenki tudja, 
hogy 25 M Ft folyószámla hitelünk van éves szinten. Az átalakításról már több ízben 
próbáltunk tárgyalni az OTP-vel,  sajnos a hölgy nem ért ide, de amit írásban tudott 
mindent  elküldött.  Ma  kaptunk  két  határozati  javaslatot,  ami  az  adóság  megújító 
hitelszerződésre  vonatkozik  és  mellette  van  egy  szerződés-tervezet,  ami  most 
kiosztásra került.   Az adósságmegújító hitelszerződés  20 M Ft-ról, a folyószámla 
hitelkeretünk csak 5 M Ft maradna. Ez az adósságmegújító  hitelszerződés  2017. 
december 30-ig lenne érvényben. A folyószámlahitel futamideje 2013. január 01-től, 
2013. december 30-ig tartana. 
Kérem, aki az adósságmegújító hitelszerződés határozati javaslattal a szerződésben 
foglaltak szerint egyetért az kézfeltartással hagyja jóvá.

A képviselő-testület 6 igen – egyhangú – szavazattal a   javaslatot elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta:

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének
228/2012. (X.25.) Kt.

határozata 

    az adósságmegújító hitelszerződés megkötéséről

Monorierdő  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  utasítja  Juhász  Sándor 
polgármestert, hogy a Monorierdő Önkormányzata az adósságmegújító hitelszerződés 
megkötése érdekében keresse meg az OTP Bank Nyrt.-t. 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a fenti adósságmegújító hitelre vonatkozóan a 
hitelszerződés érdekében eljárjon és a 20 M Ft-os 5 éves futamidejű adósságmegújító 
hitelszerződést a szerződésben szereplő ütemzés szerint aláírja az Önkormányzat  



képviseletében.
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Felhatalmazza  a  polgármestert,  hogy  az  adósságmegújító  hitelhez  a  Kormány 
hozzájárulását kérje, az erre vonatkozó kérelmet nyújtsa be.  Kötelezettséget vállal 
arra,hogy az igénybe vett adósságmegújító hitelt és járulékait a hitel futamidejének 
éveiben  éves  költségvetésének  összeállításakor  minden  más  fejlesztési  kiadást 
megelőzően betervezi és jóváhagyja, valamint az ebből adódó tőke- és kamatfizetési 
kötelezettségeinek eleget tesz.  A hitel és járulékai visszafizetésének biztosítékául az 
önkormányzat költségvetési bevételeit, ezen belül elsősorban a saját bevételeket, az 
állami  hozzájárulásokat   és  egyéb támogatásokat  ajánlja  fel,  különös  tekintettel  a 
helyi  adóbevételekre,  figyelembe  véve  a  mindkor  hatályos  államháztartási 
jogszabályokat.  Az önkormányzat,  mint  zálogkötelezett,  hozzájárul  ahhoz,  hogy a 
tulajdonában lévő, a 817 , 818 , 1267/1 , 1267/2, 1267/3, 1267/4, 1267/5, 1267/6, 
1267/7, 1267/8, 1267/10, 1208, 1209, 1212, 1213, 1234, 2290/4 és 2288/2 helyrajzi 
szám  alatt  nyilvántartott,  forgalomképes  ingatlanain  a  hitel  és  járulékai  erejéig, 
beleértve a késedelmes teljesítés esetén a késedelmi kamatot is, az OTP Bank Nyrt. 
számára  első  helyi  keretbiztosítéki  jelzálogjogot  alapítsanak.  A képviselő-testület 
kijelenti,  hogy  a  fent  megjelölt  ingatlanos  forgalomképes,  felette  korlátlanul 
rendelkezik. A képviselő-testület felhatalmazza Juhász Sándor polgármestert, hogy a 
fenti  hitelre  vonatkozóan  az  OTP  Bank  Nyrt.-nél  eljárjon,  az  ügylet  egyéb 
feltételeiben  megállapodjon,  a  hitelszerződést  és  a   egyidejűleg  a  hivatkozott 
ingatlanokra a zálogszerződést aláírja az Önkormányzat képviseletében, valamint a 
Pest Megyei Kormányhivatal Földhivatalának Monori Földhivatalánál a jelzálogjog 
bejegyzése érdekében a szükséges intézkedéseket megtegye. 

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester. 

Juhász Sándor: Még egy határozati javaslat van a folyószámla hitelkerettel történő 
határozati javaslat, ami 5 M Ft-ra szól a fedezet ugyan azok az ingatlanok  lesznek, 
amit eddig felajánlottunk. 
Aki ezzel egyetért az kézfeltartással hagyja jóvá.

A képviselő-testület 6 igen – egyhangú – szavazattal a   javaslatot elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta:

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének
229/2012. (X.25.) Kt.

határozata 
 

  folyószámlahitel OTP Bank Nyrt.-től történő felvételéről 

Monorierdő  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  5  M  Ft  összegű 



folyószámlahitel OTP Bank Nyrt.-től történő felvételéről döntött. A hitel futamidejét 
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2013.  január  01-től  2013.  december  30-ig  határozza  meg.  A hitel  és  járulékai 
visszafizetésének biztosítékául az önkormányzat költségvetési bevételeit, ezen belül 
elsősorban a saját bevételeket, a normatív hozzájárulásokat és egyéb támogatásokat 
ajánlja fel, különös tekintettel a helyi adóbevételekre, figyelembe véve a mindenkor 
hatályos  államháztartási  jogszabályokat.  Monorierdő  Község  Önkormányzata 
kötelezettséget  vállal  jelen  összegű  folyószámlahitelre  kölcsönszerződés  és 
engedményezési  szerződés  megkötésére.  A  képviselő-testület  tudomásul  veszi 
továbbá,  hogy  2012.  november  22-én  kelt  keretbiztosítéki  jelzálogszerződés  jelen 
folyószámlahitel igénylésre is kiterjed, ezen folyószámlahitel fedezetét is képezi. Az 
önkormányzat kötelezettséget vállal arra, hogy a hitel visszafizetés időtartama alatt a 
kért hitelt és járulékait a futamidő éveiben - a felhalmozási és tőke jellegű kiadásokat 
megelőzően  –  a  költségvetésébe  betervezi  és  jóváhagyja,  illetve  költségvetési 
előirányzat  módosításai  során figyelembe veszi.  A képviselő-testület  felhatalmazza 
Juhász Sándor polgármestert, hogy a fenti hitelre vonatkozóan az OTP Bank Nyrt.-
nél  eljárjon,  az  ügylet  egyéb  feltételeiben  megállapodjon,  a  hitelszerződést  és  az 
engedményezési szerződést aláírja az önkormányzat képviseletében. 

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester. 

Vargáné Vass Éva: A pénzügyi bizottsági ülésen a bizottsági tagok és a meghívottak 
arról  kaptak  tájékoztatást,  hogy  lehetősége  van  az  önkormányzatnak  a 
lakásfenntartási  támogatásban  részesülők  mutatószáma  alapján  2  m3/fő  tűzifa 
biztosítására  állami segítséget  igénybe venni.  Arról  beszéltünk,  hogy 2,5 M Ft-ba 
kerülne a feltételek szerint ideszállítani a fát, ami a segély keretet terhelné.  Akkor 
úgy  döntött  a  bizottság,  ha  nem  változik  a  feltétel  rendszere  ennek  az 
igénybejelentésnek,  akkor fontolja meg a képviselő-testület és hozzon döntést ebben 
az  ügyben.  A  feltétel  rendszer  változott.  Egyenlőre  az  önkormányzatnak  a 
lakásfenntartási támogatásban részesülők mérőszáma alapján, tehát nem nekik, lehet 
igényt  benyújtani.  Ez  mindössze  igénybejelentés.  A  képviselő-testület  az 
igénybejelentést  követően,  amennyiben  úgy  ítéli  meg,  hogy  kedvezőbb  az 
önkormányzat számára  az állam és önkormányzati  hozzájárulás aránya, lehetőség 
van arra, hogy azt mondja, hogy nem kérem, inkább a saját erőt arra fordítom, hogy a 
valóban rászorulók kapják meg. Itt most ugyan úgy mint a Bursa Hungaricánál arról 
kell dönteni, hogy csatlakozik-e az önkormányzat és amikor ismerté válik az önrész 
aránya akkor hoz végleges döntést a képviselő-testület. 
A támogatás mértéke és aránya egyenlőre nem ismert. Tehát a jelenlegi felmérés csak 
előzetes felmérés. Továbbá tájékoztatnak bennünket,  hogy támogatásban részesülő 
önkormányzatok maguk szerzik be a  tűzifát,  vagyis  nem kell  szállítanunk,  ha azt 
mondjuk,  hogy a TÜZÉP-ről  kérjük kiszállítani,  akkor onnan szállítják ki.  Én azt 
javaslom  a  képviselő-testületnek,  hogy  mindenféle  képen  csatlakozzunk  ehhez  a 
programhoz, mert vélhetően fog tudni segíteni a képviselő-testület azoknak, akik a  



tűzifát  nem tudják beszerezni, de csak akkor hozzon végleges döntést, ha az önrész 
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aránya ismerté válik.  
 

Juhász Sándor: A jegyzőasszony elmondta a határozati javaslatot, hogy mi ehhez a 
tűzifa programhoz csatlakozni kívánunk. 

Aki ezzel egyetért az kézfeltartással hagyja jóvá.

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal a   javaslatot elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta:

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének
230/2012. (X.25.) Kt.

határozata 

     a szociális célú tűzifa programhoz történő csatlakozásról

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy csatlakozik a 
Belügyminisztérium által meghirdetett szociális célú tűzifa programhoz. 

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester 

14.) Tsp. Egyebek

Borbás Elvira:  Az Oktatási kulturális és Sport Bizottság  ülésén elhangzott, hogy 
egy  kicsit  megújítanánk  a  karácsonyi  ünnepséget  bejgli  és  mézeskalács  sütéssel. 
Felhívást  intéznénk  a  lakosok  felé,  hogy  bejgli   és  mézeskalács  sütő  versenyt 
szervezünk.  Ehhez egy egységcsomagot  biztosítanánk azoknak,  akik jelentkeznek. 
Erre  az  anyagi  fedezetet  úgy  gondoltam,  hogy  minden  képviselő  felajánl  egy 
bizonyos  összeget,  hogy  tudjuk  biztosítani.  Az  eredményhirdetést  követően  a 
sütemények az ünnepségen lennének elfogyasztva. Erről a bizottsági ülésen határozat 
nem született, csak beszéltünk róla. Ha beleegyeztek határozatot hoznánk.
A képviselő-testület  elfogadja,  hogy  a  2012-es  karácsonyi  ünnepségen  bejgli  és 
mézeskalács sütő versenyt hirdet. 
 

Juhász Sándor: Kérem aki ezzel egyetért kézfeltartással hagyja jóvá.

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal a   javaslatot elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta:
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Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének
231/2012. (X.25.) Kt.

határozata 

     a 2012. karácsonyára meghirdetendő bejgli és mézeskalács sütő versenyről 

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  dönt,  hogy  a  2012-es 
karácsonyi ünnepségen bejgli és mézeskalács sütő versenyt hirdet. 

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester, Borbás Elvira OKSB elnöke. 

Juhász Sándor: A helyezetteket, hogy gondoltátok díjazni?

Borbás Elvira:  Úgy gondoltuk, hogy egy egy szakácskönyv vagy konyhai eszköz. 
Mi  a  karácsonyi  ünnepségre  is  beterveztünk  egy  bizonyos  összeget.  Az 
egységcsomag a képviselőtársak felajánlásából lesz megvásárolva és összeállítva. 

Juhász  Sándor: Ha  az  újságban  is  megjelenik,  akkor  tudni  fog  róla  a  lakosság, 
megkérlek Évi, hogy különösen figyelj  oda, hogy ez az újságban jelenjen meg. 

Nagy Lászlóné: Szeretném kérdezni, hogy a temetőben a szolgáltatás működik e? A 
piaccal kapcsolatosan is kérnék tájékoztatást.

Juhász Sándor: Igen a temetőben mindennemű szolgáltatás működik,  már volt  4 
urnás és egy koporsós temetés.
A  piaccal  kapcsolatban  pénteken  múlt  egy  hete,  hogy  megkaptuk  a  végleges 
használatba vételi engedélyt. Egyenlőre abban  gondolkodunk, hogy a nonprofit Kft.-
nek fogjuk kiadni üzemeltetésre, de ez még nem biztos, de az üzemeltetés rövidesen 
be fog indulni. 

Nagy Lászlóné:  Mikor költöznek az új önkormányzati hivatalba?

Juhász  Sándor: A jogerős  használatba  vételi  engedélyt  ott  is  meg  kell  várnunk. 
Jelenleg  vannak  még  javítások,  amit  a  rehabilitációs  mérnök  előírt.  Amikor  a 
javítások  készen  lesznek,  akkor  adjuk  be  az  engedély  kérelmet,  jönnek  ki  az 
építéshatóságtól   és  azután fogjuk megkapni  a  használatba vételi  engedélyt.  Nem 
tartom valószínűnek, hogy ebben az évben meg fog valósulni. 

Nagy Lászlóné:  Elterjedt a faluban,  hogy nagy létszámú kisebbséget fogad be az 
önkormányzat.
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Juhász Sándor: Ez interpellációban már elhangzott Szente Bélától. Ilyen megkeresés 
a  monorierdői  önkormányzathoz  nem érkezett,  de  ha  érkezne  is  biztosra  veszem, 
hogy a képviselő-testület ezt nem hagyná jóvá és nem egyezne bele. 

Nagy Lászlóné: Azt is beszélik a faluban, hogy egy kamionnyi adomány érkezett az 
önkormányzathoz.

Juhász Sándor: Legjobb tudomásom szerint nem érkezett. Az is elterjedt a faluban, 
hogy nekem azért kellett lemondanom, mert egy kamionnyi TV érkezett a községbe. 
Bár  úgy  lett  volna,  de  ez  nem igaz.  Az  is  elterjedt,  hogy  ezt  a  Kórodi  őrizte  a 
kempingbe. Én szeretném tőle megkérdezni, hogy mikor őrzött ott Tv-t, mert én nem 
tudok róla. Se osztogatás, se fosztogatás nem volt. Nyugodtan le lehet írni, hogy nem 
érkezett semmi, nem volt mit szétosztani.

Juhász  Sándor:  Több napirendi  pont  nem lévén a  képviselő-testületi  ülést  17:30 
órakor bezárom. 

K. m. f. 

Juhász Sándor Vargáné Vass Éva 
polgármester  jegyző 

Dr. Pácziné Félix Anna Szalai Gábor
jegyzőkönyv hitelesítő jegyzőkönyv hitelesítő
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